
Initiativärende till Vård- och äldrenämndens sammanträde 2024-03-26: 

Initiativärende: Återrapportera uppgifter som efterfrågades i 
samband med de privata aktörernas verksamhetsberättelser 

På föregående sammanträde, 2024-02-26, behandlades verksamhetsberättelser från Vardaga, som 
sedan 2023-11-01, har tagit över driften av vård- och omsorgsboendena på Kapplandsgatan och 
Kvibergsgatan. Det är i grund och botten bra att Vård- och äldrenämnden får ta del av dessa 
verksamhetsberättelser och därmed får en inblick i den verksamhet som bedrivs på entreprenad. 
Som bekant har nämnden också det övergripande ansvaret för den verksamhet som bedrivs i privat 
regi. 

På sammanträdet hade Vänsterpartiet en rad frågor om sådant som vi fann uppseendeväckande och 
som behöver jämföras med den verksamhet som bedrivs i egen regi. 

- Andel utbildade undersköterskor.  
- Personaltäthet. 
- Andelen timanställda. 

Till viss del kan uppgifterna förstås i ljuset av att Vardaga endast bedrev verksamhet på aktuella 
boenden under två månader 2023. Men vis av erfarenheterna från verksamhetsövergången anser vi 
att det är viktigt att det inte dröjer ett helt år till nämnden får ta del av dessa uppgifter. Vi föreslår 
därför att uppgifterna och en jämförelse med den verksamhet som bedrivs i egen regi presenteras 
för nämnden efter halvårsskiftet. 

Med anledning av detta föreslås Vård- och äldrenämnden besluta: 

- Att förvaltningen uppdras att återkomma till nämnden med uppgifter om andel utbildade, 
personaltäthet och i vilken utsträckning timanställda används, tillsammans med annan data 
som förvaltningen bedömer som relevant, i de vård- och omsorgsboenden som bedrivs i 
privatregi. Redovisningen bör innehålla en jämförelse med egen regin. 

  

För Vänsterpartiet i Vård- och äldrenämnden 

Stefan Lindborg och Gunbritt Johansson 

 


